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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 27 mai 2020, în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 
 
 

 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 27 mai 2020 se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, 
utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1400. Prin 
Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.101 din 
20.05.2020 modificată prin Dispoziția Preşedintelui Consiliului Județean 
Bistrița-Năsăud nr.106 din 25.05.2020, a fost convocat Consiliul Judeţean 
Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 27 mai 2020, orele 1400. 
Consilierii judeţeni au fost convocaţi în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin 
mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi pe site-ul www.portalbn.ro.   

 

* 
Prezența este făcută de domnul Emil Radu Moldovan - Președintele 

Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, prin apel nominal. La ședință sunt 
prezenţi 30 de consilieri judeţeni, după cum urmează: domnul Emil Radu 
Moldovan, domnul Vasile Puica, domnul Ioan Țintean, domnul Gabriel-Dan 
Birișiu, domnul Constantin Brașoveanu, doamna Mirela-Maria Cîrcu, domnul 
George Cicedea, doamna Emiliana-Cristina Darabont, domnul Ioan Fechete, 
domnul Ovidiu Iosif Florean, domnul Mihael-Simion Forai, domnul Flaviu-Ioan 
Giurgiuca, domnul Emil Lăcătuș, domnul Nicolae-Grigore Lupșan, domnul 
Angelo-Aurelian Manea, domnul Vasile Marc, domnul Florin-Cristian 
Moldovan, doamna Ileana Moldoveanu, domnul Dumitru Mureșan, domnul 
Anghel Niculae, doamna Doreta Oltean, domnul George Pop, domnul Grigore 
Sas, doamna Oana Salaci-Nechita, doamna Adriana-Ramona Salak, doamna 
Monica Săsărman, domnul Călin Sbîrciu, domnul Gheorghe Scuturici, domnul 
Andrei Suciu și doamna Maria Ulecan. 

De la ședință lipsește domnul consilier județean Samuel-Leon Coman. 
* 

Participă la ședință domnul Florin-Grigore Moldovan - Administratorul 
public al județului Bistrița-Năsăud și doamna Alexandrina-Crina Borș – 
Secretarul general al județului. 

 

http://www.portalbn.ro/
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* 
 De asemenea sunt prezente persoane din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: domnul Iulian-Teofil 
Cioarbă - director executiv, domnul Radu Săplăcan - arhitect șef, domnul 
Geoff-Ghar Adrian Popescu - șef serviciu, doamna Elena Butta - director 
executiv, doamna Oana-Diana Sabău - consilier juridic asistent, doamna 
Ionela-Crina Palade - consilier superior, domnul George-Marian Spân - 
consilier principal, doamna Mihaela-Anamaria Ivan - consilier cabinet 
președinte și domnul Bogdan Gruia Ivan - consilier cabinet președinte.  

 

* 
 (Ora 1401) 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Bună ziua, stimați colegi! Mulțumesc pentru prezență. Cu permisiunea 

dumneavoastră începem prezența pentru ședința ordinară. 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
Din totalul de 31 de consilieri județeni sunt prezenți 30, fiind astfel 

îndeplinite prevederile legale pentru buna desfășurare a lucrărilor ședinței. 
Cu permisiunea dumneavoastră, o să vă prezint proiectul ordinii de zi, 

suplimentat cu 1 proiect de hotărâre: 
1.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului  

Județean Bistrița-Năsăud din data de 29 aprilie 2020 
 
2.  Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului  Județean Bistrița-Năsăud din data de 12 mai 2020 
 
3.  Proiect de hotărâre nr.IX/9427 din 11.05.2020 privind 

aprobarea contului anual de execuţie bugetară pe anul 2019 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

4.  Proiect de hotărâre nr.IX/9467 din 11.05.2020 privind 
aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Societăţii PROTECŢIE 
ŞI PAZĂ BISTRIŢA-NĂSĂUD S.R.L. pe anul 2020 şi estimările pe anii 
2021-2022 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
5. Proiect de hotărâre nr.IX/9468 din 11.05.2020 privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Societății LUCRĂRI 
DRUMURI ŞI PODURI S.A. Bistriţa pe anul 2020 şi estimările pe anii 
2021-2022 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
6. Proiect de hotărâre nr.IX/9961 din 18.05.2020 privind 

trecerea din domeniul public în domeniul privat al județului Bistrița-
Năsăud a unor imobile-construcții, situate în municipiul Bistrița, 
str.Ghinzii nr.26A, judeţul Bistriţa-Năsăud, înscrise în Cartea 
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funciară nr.79555 Bistrița, aflate în administrarea Serviciului de 
Ambulanță Județean Bistrița-Năsăud, în vederea scoaterii din 
funcțiune, casării și valorificării 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
7. Proiect de hotărâre nr.IX/9997 din 19.05.2020 privind 

repartizarea unei locuințe A.N.L. rămasă vacantă, destinată 
închirierii tinerilor specialiști din sănătate 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
8. Proiect de hotărâre nr.IX/9743 din 14.05.2020 privind 

aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor în domeniul 
situaţiilor de urgenţă, al judeţului Bistriţa-Năsăud, actualizat în anul 
2020 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

9. Proiect de hotărâre nr.IX/10171 din 20.05.2020 privind 
aprobarea trecerii în domeniul public al județului Bistrița-Năsăud a 
unor bunuri imobile din patrimoniul Societății LUCRĂRI DRUMURI 
ŞI PODURI S.A. Bistrița, situate în municipiul Bistrița, str. Drumul 
Cetății, nr.2A, înscrise în Cartea Funciară nr. 85808 Bistrița 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

10. Proiect de hotărâre nr.IX/10012 din 19.05.2020 privind 
aprobarea documentației tehnico-economice faza SF+DALI și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Construirea a 3 locuințe protejate și reconversia unui spațiu în 
centru de zi, în orașul Beclean, județul Bistrița-Năsăud” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
11. Proiect de hotărâre nr.IX/9818 din 15.05.2020 privind 

aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Punerea în siguranță a Castelului Teleki Comlod, județul Bistrița-
Năsăud’’   
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

12.  Proiect de hotărâre nr.IX/10178 din 20.05.2020 privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici, aferenţi obiectivului de investiții „Pod pe DJ 172 G, 
Sărățel-DJ 154, județul Bistriţa-Năsăud” 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 
 

13. Proiect de hotărâre nr.IX/10362 din 22.05.2020 privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului 
Județean de Urgență Bistrița asupra unei cote-părți din imobilul - 
teren și construcții, situat în municipiul Bistrița, str. Sucevei nr.1-3, 
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înscris în Cartea funciară nr. 85811 Bistrița, proprietate publică a 
județului Bistrița-Năsăud 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

 
14. Diverse. 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră la ordinea de zi? Nu 

sunt. Supun votului dumneavoastră ordinea de zi suplimentată cu 1 proiect 
de hotărâre. Vă rog să votați. 

Cu 28 de voturi „pentru”, ordinea de zi suplimentată a fost aprobată. 
Mulțumesc. 
(Nu au votat domnul vicepreședinte Vasile Puica și domnul consilier 

județean Andrei Suciu.)  
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
1. Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a 

Consiliului  Județean Bistrița-Năsăud din data de 29 aprilie 2020 
Dacă sunt intervenții? Nu sunt. 
Vă rog să deschideți procedura de vot pentru punctul 1. 
Cu 30 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat.  
Mulțumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
2. Aprobarea procesului-verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului  Județean Bistrița-Năsăud din data de 12 mai 2020 
Vă rog să deschideți procedura de vot pentru punctul 2. A fost încărcat 

punctul 2. Stimați colegi, vă rog să votați.  
Cu 30 de voturi „pentru”, procesul-verbal a fost aprobat.  
Mulțumesc frumos. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
3. Proiect de hotărâre nr.IX/9427 din 11.05.2020 privind 

aprobarea contului anual de execuţie bugetară pe anul 2019 
Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil  
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Intervenții?  
Vă rog, domnule consilier Mureșan. 
Dumitru Mureșan: - consilier județean -  
Mulțumesc, domnule președinte.  
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În cursul anului 2019, grupul de consilieri ai Partidului Național Liberal 
au votat la proiectele de hotărâre cu același cuprins, trimestriale, împotrivă 
sau s-au abținut. Pe cale de consecință și astăzi, personal, și probabil colegii 
mei vor vota împotrivă sau se vor abține. Eu votez abținere. Mulțumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Alte intervenții? Nu sunt alte intervenții, vă rog să încărcați punctul 3. 

Proiectul de hotărâre a fost încărcat, vă rog să votați.          
Cu 24 voturi „pentru”, 1 vot „ împotrivă” și 5 „abț ineri”, proiectul 

de hotărâre a fost adoptat.  
Vă mulțumesc. 
(A votat împotrivă domnul consilier județean Ovidiu-Iosif Florean. S-au 

abținut de la vot următorii consilieri județeni: domnul Florin-Cristian 
Moldovan, domnul Dumitru Mureșan, domnul Vasile Marc, domnul Călin 
Sbîrciu și domnul Gheorghe Scuturici) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
4. Proiect de hotărâre nr.IX/9467 din 11.05.2020 privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Societăţii PROTECŢIE 
ŞI PAZĂ BISTRIŢA-NĂSĂUD S.R.L. pe anul 2020 şi estimările pe anii 
2021-2022 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Vă reamintesc pentru colegii care sunt reprezentanții județului la 

Societatea Protecție și Pază să nu participe la vot, conform legislației. Mai 
exact doamna Cîrcu Mirela-Maria, domnul Forai Mihael-Simion și domnul Sas 
Grigore.  

Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt, vă rog să încărcați proiectul nr. 
4. Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați. 

Cu 24 de voturi „pentru”, 3 „abțineri” și 3 colegi care nu 
votează, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulțumesc. 

(S-au abținut de la vot următorii consilieri județeni: domnul Florin-
Cristian Moldovan, domnul Ovidiu-Iosif Florean și domnul Gheorghe Scuturici. 
Nu au votat următorii consilieri județeni: doamna Mirela-Maria Cîrcu, domnul 
Mihael-Simion Forai și domnul Grigore Sas) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
5. Proiect de hotărâre nr.IX/9468 din 11.05.2020 privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Societății LUCRĂRI 
DRUMURI ŞI PODURI S.A. Bistriţa pe anul 2020 şi estimările pe anii 
2021-2022 

Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
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Nu participă colegii consilieri județeni: doamna Ulecan Maria, domnul 
Brașoveanu Constantin, domnul Lupșan Nicolae-Grigore, domnul Marc Vasile 
și domnul Pop George.  

Dacă sunt intervenții? Nu sunt, vă rog să încărcați proiectul nr.5. 
Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați.  

Cu 20 de voturi „pentru”, 4 „abțineri” și 6 colegi care nu au 
votat,  proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc. 

(S-au abținut de la vot următorii consilieri județeni: domnul Florin-
Cristian Moldovan, domnul Ovidiu-Iosif Florean, domnul Călin Sbîrciu și 
domnul vicepreședinte Ioan Țintean. Nu au votat următorii consilieri județeni: 
domnul Constantin Brașoveanu, domnul Nicolae-Grigore Lupșan, domnul Ioan 
Fechete, domnul Vasile Marc, domnul George Pop și doamna Maria Ulecan) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
6. Proiect de hotărâre nr.IX/9961 din 18.05.2020 privind 

trecerea din domeniul public în domeniul privat al județului Bistrița-
Năsăud a unor imobile-construcții, situate în municipiul Bistrița, 
str.Ghinzii nr.26A, judeţul Bistriţa-Năsăud, înscrise în Cartea 
funciară nr.79555 Bistrița, aflate în administrarea Serviciului de 
Ambulanță Județean Bistrița-Năsăud, în vederea scoaterii din 
funcțiune, casării și valorificării 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Nu sunt, vă rog să încărcați proiectul 

nr.6. Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulțumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
7. Proiect de hotărâre nr.IX/9997 din 19.05.2020 privind 

repartizarea unei locuințe A.N.L. rămasă vacantă, destinată 
închirierii tinerilor specialiști din sănătate 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, vă rog?  
Vă rog domnule Mureșan. 
Dumitru Mureșan: - consilier județean -  
Ca și la precedentele proiecte de hotărâri vis-a-vis de sintagma cameră 

vacantă, mă voi abține la proiectul de hotărâre, dar voi vota pentru art.1. 
Mulțumesc. Nu poate fi cu o cameră vacantă, după părerea mea. Știu 
prevederile legale, vă mulțumesc. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am înțeles domnule Mureșan, că, colegii mei v-au dat explicațiile de 

rigoare. 
Dumitru Mureșan: - consilier județean -  
Da, le știu și de anul trecut. Asta e. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bun. Am înțeles. Supun votului dumneavoastră secret art.1. S-a încărcat 

votul la proiectul nr.7 art.1, vă rog să votați!   
Cu 30 de voturi „pentru”, art. 1  a fost adoptat.  
Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre în integralitatea lui. 

Vă rog să încărcați proiectul de hotărâre. Proiectul de hotărâre a fost încărcat, 
vă rog să votați, stimați colegi.  

Cu 24 de voturi „pentru”, 5 „abțineri” și 1 consilier județean 
care nu a votat,  proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc. 

(S-au abținut de la vot următorii consilieri județeni: domnul Vasile Marc, 
domnul Ovidiu-Iosif Florean, domnul Călin Sbîrciu, domnul Dumitru Mureșan 
și domnul Gheorghe Scuturici. Nu a votat doamna consilier județean Mirela-
Maria Cîrcu) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
8. Proiect de hotărâre nr.IX/9743 din 14.05.2020 privind 

aprobarea Planului de analiză şi acoperire a riscurilor în domeniul 
situaţiilor de urgenţă, al judeţului Bistriţa-Năsăud, actualizat în anul 
2020 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții, vă rog? Dacă nu sunt, vă rog să încărcați 

proiectul nr.8. Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați, stimați colegi.  
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

Mulțumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
9. Proiect de hotărâre nr.IX/10171 din 20.05.2020 privind 

aprobarea trecerii în domeniul public al județului Bistrița-Năsăud a 
unor bunuri imobile din patrimoniul Societății LUCRĂRI DRUMURI 
ŞI PODURI S.A. Bistrița, situate în municipiul Bistrița, str. Drumul 
Cetății, nr.2A, înscrise în Cartea Funciară nr. 85808 Bistrița 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții vă rog? Nu sunt, vă rog să încărcați proiectul nr.9. 
Aceiași 5 colegi care sunt membri AGA, nu votează. Proiectul a fost 

încărcat, vă rog să votați, stimați colegi. 
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Cu 22 de voturi „pentru”, 2 „împotrivă”, 1 „abținere” și 5 
consilieri județeni care nu au votat,  proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulțumesc. 
(Au votat împotrivă domnul consilier județean Ovidiu-Iosif Florean și domnul 
consilier județean Florin-Cristian Moldovan. S-a abținut de la vot domnul 
consilier județean Gheorghe Scuturici. Nu au votat următorii consilieri 
județeni: domnul Constantin Brașoveanu, domnul Nicolae-Grigore Lupșan, 
domnul Vasile Marc, domnul George Pop și doamna Maria Ulecan) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
10. Proiect de hotărâre nr.IX/10012 din 19.05.2020 privind 

aprobarea documentației tehnico-economice faza SF+DALI și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Construirea a 3 locuințe protejate și reconversia unui spațiu în 
centru de zi, în orașul Beclean, județul Bistrița-Năsăud” 

Comisia economică – aviz favorabil  
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? Nu sunt, vă rog să 

încărcați proiectul nr.10. Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați. 
Cu 30 de voturi „pentru”, proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 

mulțumesc. 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
11. Proiect de hotărâre nr.IX/9818 din 15.05.2020 privind 

aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 
indicatorilor tehnico-economici aferenți obiectivului de investiții 
„Punerea în siguranță a Castelului Teleki Comlod, județul Bistrița-
Năsăud’’   

Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de cultură – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? Nu sunt, vă rog să 

încărcați proiectul nr.11. Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați stimați 
colegi. 

Cu 28 de voturi „pentru” și 2 consilieri județeni care nu au 
votat,  proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulțumesc. 

(Nu au votat doamna consilier județean Mirela-Maria Cîrcu și domnul 
consilier județean Ioan Fechete) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
12. Proiect de hotărâre nr.IX/10178 din 20.05.2020 privind 

aprobarea Studiului de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico-
economici, aferenţi obiectivului de investiții „Pod pe DJ 172 G, 
Sărățel-DJ 154, județul Bistriţa-Năsăud” 
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Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, vă rog? Nu sunt 

intervenți, deschidem procedura de vot. Proiectul nr.12 a fost încărcat, vă rog 
să votați. 

Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 
proiectul de hotărâre a fost adoptat. Mulțumesc. 

(Nu a votat doamna consilier județean Monica Săsărman) 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
13. Proiect de hotărâre nr.IX/10362 din 22.05.2020 privind 

constituirea dreptului de administrare în favoarea Spitalului 
Județean de Urgență Bistrița asupra unei cote-părți din imobilul - 
teren și construcții, situat în municipiul Bistrița, str. Sucevei nr.1-3, 
înscris în Cartea funciară nr. 85811 Bistrița, proprietate publică a 
județului Bistrița-Năsăud 

Comisia de administrație – aviz favorabil 
Comisia economică – aviz favorabil 
Comisia de urbanism – aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții? Dacă nu sunt intervenții, vă rog să încărcați 

proiectul nr.13. Proiectul a fost încărcat, vă rog să votați. 
Cu 29 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 

proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc. 
(Nu a votat doamna consilier județean Monica Săsărman) 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
14.  Diverse 
Sper, stimați colegi ca, după 15 iunie, să nu fie cazul..., să se mai 

prelungească starea de alertă. Sper să evolueze lucrurile într-o direcție bună 
și să ne revedem. Dacă lucrurile vor evolua într-o direcție bună și 
reglementările și recomandările guvernului și a celor care iau decizii în 
perioada pandemiei, ne vor permite, aș aștepta cu mare drag să vă revăd în 
jurul mesei.  

Decizia va fi în funcție de cum evoluează situația pandemică, datorată 
acestui nou coronavirus. 

Dacă sunt din partea dumneavoastră intervenții la diverse, vă rog. 
Domnul Florin Moldovan, vă rog. 
Florin-Cristian Moldovan: - consilier județean - 
Mulțumesc, domnule președinte.  
Deși am cerut cuvântul și la punctul 9 de pe ordinea de zi, ați sărit 

peste.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Iertați-mă, nu l-am văzut. Îmi cer scuze. 
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Florin-Cristian Moldovan: - consilier județean - 
Nu este nici o problemă. Acolo aveam o întrebare la dumneavoastră... 

În fine. Care este motivul pentru care noi trecem imobilele din cadrul LDP-
ului în cadrul județului Bistrița-Năsăud, când în piața construcțiilor există 
atâta de multă nevoie, iar noi diminuăm spațiile unei firme care ar putea 
acolo să exploateze această zonă. Care este motivul principal? Aceasta este 
prima întrebare.  

A doua întrebare: vă rog să îmi spuneți de ce, atunci când solicităm 
prezența managerilor din subordinea consiliului județean, în cadrul comisiilor, 
nu se prezintă aceștia? Nu știu, am primit o explicație destul de aberantă ieri 
și nu am înțeles-o. Adică în sistem de videoconferință poate să fie prezent 
oricine. De ce la solicitarea directă, personală, nu a participat nici unul dintre 
manageri, nici cel de la muzeu și nici cel de la centrul județean pentru 
cultură?  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Nu știu detalii la a doua întrebare. Cred că lucrurile țin de reglementările 

de rigoare. Activitatea a fost ..., știți, că o perioadă lungă, suspendată. Mă 
informez pentru următoarele ședințe de comisii și ședința de consiliu dacă va 
fi cazul să se desfășoare tot on-line. Dacă doriți ca cineva să fie prezent, vă 
rog să ne sesizați și o să-i rog pe colegii noștri de la IT, de la tehnic, să vadă 
cum pot introduce de la birourile instituțiilor respective pe colegii noștri 
manageri care vor fi solicitați, sau dacă nu, care este soluția să fie invitați aici 
în sală pentru a vă sta la dispoziție și a vă răspunde la întrebările pe care 
vreți să le adresați.             

Legat de întrebarea de la punctul unu, am mai spus acest lucru, nu este 
nici un secret pentru nimeni. Autorizațiile de mediu au expirat pentru stația 
de asfalt și celelalte instalații pe care le-am avut pe centura municipiului 
Bistrița, care între timp a devenit zonă de case și este mai aproape în 
momentul de față de centrul orașului, dacă ne gândim și ne uităm la 
extinderea orașului, decât de o zonă de centură. Ele au fost dezafectate, am 
avut și avem o solicitare de la Consiliul local al municipiului Bistrița, ca acea 
suprafață de aproximativ 1 hectar să fie transferată din domeniul public al 
județului Bistrița-Năsăud în domeniul public al municipiului Bistrița unde 
municipalitatea să organizeze piața de en-gros de legume care funcționează 
în spații improprii, undeva pe lângă fostul CPL. 

De asemenea, am înțeles că se intenționează să se mute piața din zona 
Selgros pentru a putea să administreze și să modifice acea zonă în centre 
comerciale, într-un mod mai bun decât este în momentul de față. Acolo sunt 
un număr important de oameni care își desfășoară activitatea și trebuie găsită 
o alternativă și o oportunitate pentru ca acei oameni să nu-și piardă locurile 
în care își desfășoară activitatea și mai sunt și cetățeni mulți care își fac 
cumpărăturile într-o astfel de zonă. Acesta este singurul scop transparent 
pentru care trecem în domeniul public al județului această suprafață de teren. 
Într-o etapă următoare, o să ajungă în fața dumneavoastră un proiect de 
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hotărâre de a transfera această suprafață de teren din domeniul public al 
județului în domeniul public al municipiului Bistrița cu destinația precisă de 
care v-am spus. 

Emil Lăcătuș: - consilier județean – 
Domnule președinte și eu am o întrebare. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă rog, domnule Neia. 
Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Domnule președinte, am avut câteva sesizări de la mai mulți cetățeni, 

legat de apa de la Aquabis. Mulți și-au făcut cereri pentru a fi contorizați și 
citit contorul exact, atât cât se consumă, pentru că mulți dintre ei nu locuiesc 
acolo. Dau un exemplu, în zona ...aici lângă Bistrița, cineva a zis că i s-a 
facturat ultima dată tot atâta ca și la 3 luni pentru că nu s-a citit contorul. Din 
cauza aceasta ei își fac cereri și solicită să fie citit contorul și să fie facturat 
exact cât se consumă. Unii s-au trezit cu cei de la Aquabis care i-au decuplat, 
le-au luat tot contorul jos și trebuie după aceea să mai dea 800 de lei la 
deschidere. De ce? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Neia, am rugămintea, dacă aveți un lucru punctual, unde 

lucrurile nu s-au desfășurat în regulă, să ni-l comunicați și noi o să-l 
comunicăm mai departe către managementul Aquabis.  

Legat de această situație specială, conform reglementărilor care au fost 
date pentru starea de urgență și starea de alertă în anumite segmente de 
activitate, prin ordonanțele militare repetate, prin una din ele au fost aceste 
activități suspendate. Adică, cititorii de contoare care puteau fi posibili 
purtători ai virusului, cu riscul de-al răspândi, au avut suspendată activitatea, 
domnule Neia. Atunci, conform reglementărilor în vigoare, peste tot s-a 
facturat paușal, în baza unei medii făcute de ei. În etapa următoare, acum, 
după terminarea stării de urgență, s-a ridicat suspendarea activității acestor 
oameni de la Aquabis, a celor care citesc contoare. Ei vor ajunge și vor citi 
contoarele, vor actualiza și vor regla această situație. Dacă undeva, punctual, 
există o situație de ridicare abuzivă a contorului și așa mai departe, vă rog să 
ne-o sesizați. Pot exista și erori în lumea aceasta. Îl vom sesiza pe domnul 
director Șandru și vedem concret ceea ce se întâmplă în fiecare loc. În 
general, a fost o perioadă de facturare paușală datorită obligativității 
suspendării activității cititorilor de contoare. Vă rog. 

Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Am înțeles treaba aceasta. Eu personal o pot spune, am pățit eu. Am 

făcut cerere, că acolo unde am .... 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Neia, în scris vă rog, la adresa... proprietar ... 
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Emil Lăcătuș: - consilier județean – 
Am făcut, la domnul Șandru. Într-adevăr m-a sunat. Da, s-a rezolvat, 

dar vă dați seama, dacă nu mă sunau oamenii să-mi spună, mă trezeam cu 
ceasul decuplat de la ... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Neia, eu nu exclud varianta unor greșeli sau a unor erori. 

Dacă există o eroare care este posibilă, repet, să ne-o sesizați, și dacă omului 
i-a fost luat abuziv contorul fără să fie corect, îi va fi montat cu titlu gratuit 
înapoi și rezolvăm toate lucrurile, domnule Neia, care trebuie rezolvate. 

Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Am înțeles, domnule președinte, dar problema a fost că eu am lăsat 

cerere și scrisă, chiar personal mi s-a întâmplat lucrul acesta. Dacă nu mă 
sunau oamenii când au venit să decupleze, eram cu ceasul jos. Eu am 
detaliat în cerere că nu locuiesc și am nevoie de apă, să fie facturat exact cât 
se consumă.       

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Neia, deci sper să înțelegeți că am trăit cu toții o situație 

asemănătoare, ca urmare a unei erori. Dacă dumneavoastră sunteți sfânt și 
nu ați greșit niciodată în viață, eu vă aplaud. Toți cei care muncesc mai și 
greșesc, domnule Neia, din când în când.      

Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Binențeles, dar eu v-am spus ca să știți, domnule președinte despre ce 

este vorba. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă muțumesc pentru informare, am luat act și am înțeles care este 

problema, orice altfel de tip de eroare, de greșeală care se face, acesta este 
rolul nostru să le sesizăm și să le corectăm. Oamenii aceia care au descoperit 
că ceva nu este în regulă, ar trebui să își sesizeze șeful și așa mai departe.                  

Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Ei au fost trimiși, cum au spus.   
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Eu nu cred că domnul director Șandru are vreo preocupare personală 

cu adresa dumneavoastră să vă ia contorul, domnule Neia.  
Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Nu, domnule președinte, dar treaba aceasta s-a întâmplat, mi-au spus 

oamenii, și la alte locuințe.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Neia, orice lucru punctual care este în această zonă, vă rog să 

ni-l semnalați și noi îl semnalăm la rândul nostru mai departe 
managementului Aquabis, să corecteze eventualele greșeli care s-au produs. 

Emil Lăcătuș: - consilier județean - 
Am făcut și în scris la domnul Șandru, am vorbit și personal și până la 

urmă a spus că într-adevăr așa este cum i-am spus. Da, a fost o greșeală. 
Mulțumesc, domnule președinte. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Cu drag, domnule consilier. Altcineva?  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă doresc multă sănătate tuturor, o 

după-masă plăcută și sper să ne revedem cât mai curând în sala de ședințe a 
consiliului județean. Doamne ajută! 

  
* 

Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1442) 
 
* 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
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